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No. 38046     


No. 38046     


	November 29, 2018
	
	Le 29 novembre 2018

	
	
	

	BETWEEN:

Adventurer Owner Ltd. Dockendale House, West Bay Street, P.O. Box CB-13048, Nassau, Bahamas

Applicant

- and -

Her Majesty the Queen in Right of Canada

Respondent

AND BETWEEN:

Adventurer Owner Ltd., Owner, and all others interested in the ship M/V clipper adventurer and the ship M/V clipper adventurer

Applicants

- and -

Her Majesty the Queen in Right of Canada and Administrator of the Ship-Source Oil Pollution Fund


Respondents
	
	ENTRE :

Adventurer Owner Ltd. Dockendale House, West Bay Street, case postale CB-13048, Nassau, Bahamas

Demanderesse

- et -

Sa Majesté la Reine du chef du Canada

Intimée

ET ENTRE :

Adventurer Owner Ltd., propriétaire, et toutes les autres personnes intéressées dans le navire M/V clipper adventurer et le navire M/V clipper adventurer

Demandeurs

- et -

Sa Majesté la Reine du chef du Canada et administrateur de la Caisse d’indemnisation des dommages dus à la pollution par les hydrocarbures causée par les navires

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The application for leave to appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Numbers A-64-17 and A-65-17, 2018 FCA 34, dated February 7, 2018, is dismissed with costs.


	
	JUGEMENT

[bookmark: _GoBack]La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel fédérale, numéros A-64-17 et A-65-17, 2018 FCA 34, daté du 7 février 2018, est rejeté avec dépens.






J.S.C.C.
J.C.S.C.
